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Rada Miasta M?awa zatwierdzi?a Sprawozdanie finansowe Miasta M?awa za 2017 rok i udzieli?a
burmistrzowi S?awomirowi Kowalewskiemu absolutorium. W?odarz miasta podzi?kowa? radnym za
wspó?prac?: analizy, dyskusje, podpowiedzi.
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- Uchwa?a bud?etowa jest najcz??ciej zmienian? uchwa?? Rady Miasta M?awa. Punkt, w którym
przedstawimy Pa?stwu  realizacj? bud?etu za 2017 r. b?dzie okazj? do przypomnienia, na co pieni?dze
miasta przeznaczali?my – powiedzia? burmistrz S?awomir Kowalewski tytu?em wprowadzenia.
Podzi?kowa? radnym miejskim za mo?liwo?? wprowadzania zmian w uchwale bud?etowej w ci?gu
ca?ego roku oraz wszystkim, którzy przyczynili si? do efektywnego wydatkowania ?rodków. –
Zapewniamy sprawne funkcjonowanie naszego miasta. Wszystko jest od?nie?one, zamiecione, rosn?
kwiaty, ale przede wszystkich s? wynagrodzenia dla ludzi, którzy pracuj? dla naszej spo?eczno?ci.
Natomiast realizacje inwestycyjne skutkuj? popraw? komfortu ?ycia mieszka?ców – podsumowa?
burmistrz. Dzi?kowa? tak?e wszystkim jednostkom kultury i sportu oraz organizacjom spo?ecznym, za
wysoki poziom organizowanych w M?awie imprez. – Pami?tamy o ka?dej grupie wiekowej. Nasz park
?yje – akcentowa? burmistrz.

Podsumowuj?c rok 2017 r. S?awomir Kowalewski zasygnalizowa?, ?e m?awski samorz?d jako jeden z
pierwszych w Polsce uruchomi? dotacj? na wymian? ?róde? ciep?a. Ponad 430 tys. z? przeznaczyli?my
w bud?ecie 2017 rok na wymian? pieców w?glowych na gazowe lub na pompy ciep?a. – Chcemy
kontynuowa? te dzia?anie, poniewa? takie s? oczekiwania mieszka?ców – podkre?li? burmistrz.

Przypomnia?, ?e sta? nas tak?e na to, aby pomaga? jednostkom powiatowym. Pozytywnie odpowiadamy
na wnioski policji, stra?y po?arnej, szpitala i przeznaczamy – cho? nie musimy – pieni?dze na zakup
pojazdów i sprz?tu, który s?u?by poprawie bezpiecze?stwa mieszka?ców.

Sprawnie funkcjonuje komunikacja miejska, która dzia?a od pa?dziernika 2014 roku. – To bardzo wa?na
ga??? dzia?alno?ci samorz?du i planuj? jej rozwój – zapowiedzia? S?awomir Kowalewski,
przypominaj?c, ?e rocznie 300 000 osób przeje?d?a MKM-kami, a ponad 12 000 osób jest posiadaczami
Karty M?awiaka.

Pierwsz? cz??? – finansow? – sprawozdania finansowego Miasta M?awa za 2017 r. przedstawi?a
Skarbnik Miasta M?awa Justyna Lewandowska. Przypomnia?a, ?e dochody 2017 r. zaplanowane na
kwot? 128 042 090,68  z?, wykonano na poziomie wy?szym - 101,1 proc. (129 335 890,95 z?). Wydatki
wykonano na poziomie ni?szym, ni? zak?adano (132 644 279,67 z?, 94,62 proc.). Przychody zosta?y
wykonane na planowanym poziomie (15 349 084,78 z?).

Dofinansowanie projektów z Unii Europejskiej – ponad 2,2 mln. z?  - uzyskali?my m.in. w ramach
projektu budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Aglomeracji M?awa oraz w ulicach Studzieniec i
Dzierzgowska. Subwencja pa?stwa na cele o?wiatowe wynios?a ponad 20 mln z? (16 proc. bud?etu), a
dotacje celowe – ponad 36 mln z? (28 proc.). Dochody w?asne miasta zajmuj? 54 procent dochodów
bud?etowych (ponad 70 mln z?). Najwi?ksz? pozycj? w nich jest dochód z podatków od osób fizycznych.

Burmistrz omówi? najwa?niejsze inwestycje, m.in. budow? Alei ?w. Wojciecha, ulic: Górnej, Lawicz-
Liszki, parkingów w ul. LG Electronics. Przypomnia?, ?e w 2017 roku Miasto M?awa wybudowa?o lub
przebudowa?o 5225,4 m kw. chodników (ponad 3 kilometry bie??ce), 9955,03 m kw. nawierzchni
asfaltowych (ponad 1700 m bie??cych nowych dróg) oraz 842 m kw. nawierzchni z kostki brukowej.
S?awomir Kowalewski zwróci? uwag? na intensywne dzia?ania maj?ce na celu pokrycie sieci?
kanalizacji sanitarnej ca?ego miasta. – To inwestycje, których nie wida?, nie s? efektowne, ale niezb?dne
dla mieszka?ców – podkre?li?.

Sukcesywnie trwa wymiana o?wietlenia ulicznego Miasta M?awa na ledowe, energooszcz?dne. Na
terenie miasta jest prawie 3200 punktów o?wietleniowych, z których 1000 nale?y do miasta. Warto
przypomnie?, ?e na inwestycje w o?wietlenie w minionym roku miasto wyda?o prawie 600 000 z?.

Sekretarz Miasta M?awa przeczyta? opini? Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z 10 kwietnia
2018 r. w sprawie przed?o?onego przez Burmistrza Miasta M?awa sprawozdania z wykonania bud?etu.
Sk?ad orzekaj?cy dokona? analizy przed?o?onego sprawozdania oraz danych dotycz?cych mienia
Miasta M?awa i pozytywnie je oceni?.

Wszystkie komisje Rady Miasta M?awa pozytywnie zaopiniowa?y projekt uchwa?y zatwierdzaj?cej
sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania bud?etu za 2017 r.



Przewodnicz?cy komisji bud?etu, Janusz Wojnarowski podzi?kowa? burmistrzowi, jego zast?pcy i
wszystkim pracownikom ratusza, którzy przyczynili si? do realizacji bud?etu.

Nast?pnie Radni Miasta M?awa udzielili Burmistrzowi Miasta M?awa absolutorium z tytu?u wykonania
bud?etu za 2017 r. przy 13 g?osach „za” i czterech przeciwnych.

Magdalena Grzywacz/Rzecznik Prasowy UMM
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